

Nov. 5, 2024

2020 National Model Codes Fall Public Review

The next public review of proposed changes to the 2020 National Model Codes is now open and the Canadian Board for Harmonized Construction Codes (CBHCC) encourages your participation in the review.

The proposed changes included in this public review address various topics in the National Building Code of Canada, the National Plumbing Code of Canada, the National Fire Code of Canada, and the National Energy Code of Canada for Buildings. Code users and interested parties are invited to visit the CBHCC's [website](#), examine the proposed changes, and provide feedback.

The public review runs from today until December 19, 2024. The review period is an opportunity for all Canadians to participate in the code development process.

Members of the relevant code development committees will review the comments received and make recommendations on the proposed changes. If approved, the code changes will be included in the 2025 editions of the National Model Codes.

**

Le prochain examen public portant sur les modifications proposées aux éditions de 2020 des codes modèles nationaux est commencé et le Comité canadien de l'harmonisation des codes de construction (CCHCC) vous invite à y participer.

Les modifications proposées dont il est question dans le cadre de l'examen public abordent de nombreux sujets que renferment le Code national du bâtiment – Canada, le Code national de la plomberie – Canada, le Code national de prévention des incendies – Canada et le Code national de l'énergie pour les bâtiments – Canada. Les utilisateurs des codes et les parties intéressées peuvent visiter [le site Web](#) du CCHCC, examiner les modifications proposées et formuler des commentaires.

L'examen public se déroule à compter d'aujourd'hui jusqu'au 19 décembre 2024. La période d'examen est une occasion pour toute la population canadienne de participer au processus d'élaboration des codes.

Les membres des comités d'élaboration des codes concernés examineront les commentaires reçus et formuleront ensuite des recommandations quant aux modifications proposées à l'attention du CCHCC. Si elles sont approuvées, les modifications seront incorporées aux éditions de 2025 des codes modèles nationaux.